
Van: P.W.A. van Eijk [mailto:pwavaneijk@gmail.com]  
Verzonden: maandag 4 september 2017 17:58 
Aan: Griffie 
CC: gebroeders van Eijk 
Onderwerp: informatie voor de fractie"s over Tankstation N 207 

 

Geachte Griffie, 
  
Naar aanleiding van ons telefonisch onderhoud stuur ik u deze mail met informatie welke u 
met de fractie”s kunt delen. 
  
Wij hebben er behoefte aan om de fractie”s en raadsleden te informeren over onze plannen 
om een brandstoffenverkooppunt te vestigen naast de rotonde bij de N207/Vriezenweg. 
Al een aantal malen zijn er artikelen in de media verschenen met zeer negatieve uitlatingen 
over onze plannen en wij kregen geen gelegenheid om onze kant van het verhaal te vertellen.  
Vooral het Algemeen Dagblad was hier erg sterk in. 
Er werden onjuiste uitspraken van ons geschreven terwijl wij geen contact hebben gehad 
met deze krant. 
er verschenen o.a. artikelen met de tekst dat wij maling aan de Dorpsraad en de inwoners 
zouden hebben. 
In de bewuste artikelen werd naar ons idee geprobeerd partijen tegen elkaar op te zetten. 
Vooral tussen de Dorpsraad Rijnsaterwoude en ons is hard geprobeerd een wig te drijven. 
Gelukkig hebben wij goed contact met de Dorpsraad en konden wij dit voorkomen. 
Dit vonden wij onrechtvaardig, temeer dat wij juist proberen zoveel mogelijk draagvlak bij 
alle partijen te creéren voor onze plannen. 
  
Wij zijn Gert Jan en Peter van Eijk uit Ter Aar en eigenaar van een fietsenzaak en tankstation 
aldaar. 
In 2010 werd de LPG verkoop bij ons station onmogelijk gemaakt en moesten wij op zoek 
naar vervangende inkomsten. 
Binnen onze gemeentegrenzen werd hier geen mogelijkheid voor gevonden en de N207 leek 
ons een ideale plek. 
Vooral toen de uitbreidingen aan deze weg bekend werden en er hierdoor ook behoefte 
ontstaat voor bijbehorende faciliteiten zoals een brandstoffenverkooppunt. 
  
In 2010 hebben wij de eerste gesprekken gevoerd met toenmalig wethouder Dhr.Kea en Dhr. 
Konings als betrokken ambtenaar. 
Gezamenlijk zijn wij toen nabij Herenweg 136 in Rijnsaterwoude uitgekomen. 
  
In 2012 is door een andere partij (met onze plannen) buiten ons om een principe verzoek 
ingediend voor dezelfde locatie, echter de grond was in ons beheer. 
Wel konden wij toen gebruik maken van het positieve antwoord van het college. 
wij hebben toen gesprekken gevoerd met de Provincie, millieudienst, gemeente, 
omwonenden, Dorpsraad,en de vereniging tot behoud van het open landschap e.o. 
Toen wij bijna de aanvraag wilde indienen bleek er vanuit de Dorpsraad toch een behoorlijk 
aantal bezwaren te zijn. 



Ook bereikte ons berichten vanuit de ondernemersverenigingen dat er vanwege de te 
plaatsen verkeerslichten gevreesd werd voor een minder goede doorstroming door de 
vestiging van ons station. 
Dit heeft ons doen besluiten de aanvraag in te trekken en in overleg met de Dorpsraad en 
andere betrokkenen te gaan kijken naar een andere locatie. 
  
Gezamelijk kwamen we bij  de locatie bij de Rotonde /Vriezenweg. 
Tussen de bestaande N207 en de nieuw aan te leggen parallelweg ligt een druppelvormig 
stuk grond wat perfect geschikt is voor een brandstoffenverkooppunt. 
Overleg met de verkeerskundige van de Provincie zag geen belemmeringen voor onze 
plannen. 
Verkeer kan probleemloos via de rotonde in en uitvoegen zodat er geen verslechterde 
doorstroming van de N207 zal komen. 
  
Wederom de Provincie, Millieudienst, Gemeente, Dorpsraad, Vereniging tot behoud van het 
open Landschap,ondernemingsvereniging, omwonende en andere betrokkenen benaderd en 
onze plannen uitgelegd. 
Veel bedenkingen die er waren voor de vorige locatie speelde hier niet en geven ons hoop 
op vestiging van een brandstoffenverkooppunt op deze locatie. 
Zwaarwegende bezwaren hebben wij niet gehoord, hoewel wij ons wel realiseren dat niet 
iedereen het met onze plannen eens is. Als voorbeeld hierbij de fam. van Os die een 
boerderij aan de overzijde van de rotonde heeft. 
Wij hebben echt geprobeerd om zoveel mogelijk draagvlak te creéren 
  
Haalbaarheid hebben wij ook laten onderzoeken en een gespecialiseerd buro heeft 
aangetoond dat er overduidelijk behoefte is aan een brandstoffenverkooppunt aan deze 
zijde van de weg. Er is namelijk aan deze zijde vanaf Lisse tot Boskoop geen enkele 
mogelijkheid om brandstof te tanken zonder op een gevaarlijke wijze de weg over te steken. 
  
Momenteel word er veel gesproken over electrische voertuigen en de gedachte zou kunnen 
ontstaan dat er hierdoor geen behoefte meer is voor een brandstoffenverkooppunt. 
Natuurlijk hebben wij als ondernemers hier ook naar gekeken. Wij hebben veel informatie 
gezocht bij deskundige partijen en zijn in de veronderstelling dat wij nog durven te 
investeren in een dergelijke vestiging. De komende minimaal 25 jaar zal er nog grote 
behoefte bestaan aan traditionele brandstoffen en wanneer nodig kan er altijd nog een 
overstap gemaakt worden naar alternatieve brandstoffen. 
Ook zien wij dit als ons ondernemersrisico waar wij zelf als ondernemers bewust een keuze 
in maken. 
  
Wij hopen dat een en ander wat duidelijker is en waarderen het dat wij via de griffie de 
gelegenheid krijgen om onze plannen te verduidelijken. 
Mochten er nog vragen zijn of behoefte aan nadere toelichting dan zijn wij hier 
vanzelfsprekend toe bereid. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  



Peter van Eijk, 
  
Fietsspecialist/Tankstation van Eijk 
Westkanaalweg 107 
2461EK Ter Aar. 
gebroeders@fietsspecialist.nl 
06-13406996 
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